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När styrelsen fick stämmans uppdrag att genomföra kulvertprojektet lovade vi 
att kontinuerligt hålla er informerade om hur arbetet fortskrider. 
 
Styrelsen har hittills legat lågt med information helt enkelt  beroende på att vi 
inte haft så mycket att informera om. Med tanke på att många har efterfrågat 
information finner vi anledning att redovisa vad som hittills förekommit i 
ärendet och varför det inte hänt så mycket konkret ännu. 
 
Styrelsen gick i ett tidigt skede ut med en anbudsförfrågan till fem olika företag. 
Någon upphandling har emellertid inte kunnat ske ännu beroende på följande. 
 
Det första hindret uppstod genom att sex personer överklagade stämmans beslut 
till mark- och miljödomstolen genom att bl.a hävda att stämmans beslut saknade 
lagstöd. Den formaljuridiska processen tog sin början i slutet av april och 
avslutades genom en dom i Nacka Tingsrätt den 12 juli, i vilken domstolen 
avvisade de klagandes yrkanden på samtliga punkter. Tingsrättens dom har  
vunnit laga kraft. Genom domen undanröjdes det första hindret för styrelsen att 
verkställa stämmans beslut. 
 
Vi är beroende av kommunens tillstånd för att dra vissa delar av kulverten på 
kommunens mark. De diskussioner vi hittills haft med kommunen har ännu inte 
gett något resultat. Vid vår senaste kontakt tyckte vi oss dock märka en viss 
förståelse för våra synpunkter och kommunen lovade att komma med ett beslut 
inom en snar framtid.  
 
Upphandling av entreprenaden kommer att ske så snart vi kommit överens med 
kommunen. Vi hoppas kunna starta arbetena under hösten 
 
Vi återkommer med ytterligare information efter kommunbeslut och 
upphandling. 
 
Styrelsen 


